
Sprawozdanie
z pracy Komisji Finansów i Skarbu Miasta w 2007 roku

Komisja Finansów i Skarbu Miasta w składzie:

1. Pan Piotr Grabani – Przewodniczący Komisji
2. Pan Tadeusz Zaremba - Z-ca Przewodniczącego do grudnia 2007
3. Pan Jan Bajno
4. Pani Alicja Bandzul /członek komisji od listopada 2007 /
5. Pan Jerzy Brodziuk
6. Pan Jan Chojnowski 
7. Pan Maciej Głaz  
8. Pani Alicja Konopka
9. Pan Zbigniew Lipski 
10.Pani Wanda Mężyńska
11.Pan Janusz Nowakowski 

W 2007 roku Komisja Finansów i Skarbu Miasta odbyła 19 posiedzeń.

Komisja pracowała w oparciu o uchwalony przez Radę Miejską plan działania 
oraz sprawy wynikające z bieżących potrzeb budżetu miasta.. W okresie 
sprawozdawczym Komisja zajmowała się, w szczególności  następującymi 
problemami:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie  budżetu na 2007 rok oraz 2008 
rok

2. Opiniowanie projektów zmian w budżecie miasta  2007 roku. 
3. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie zaciągnięcia kredytów 

inwestycyjnych  w roku 2007 na realizację zadań inwestycyjnych. 
4. Oceną realizacji budżetu za I półrocze 2007 r.
5. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie założeń polityki społeczno – 

gospodarczej na 2008 rok.
6. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie przychodów i rozchodów 

Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i 
Kartograficznym  na 2007 rok. 

7. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie przychodów i rozchodów 
Gminnego i Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej na 2007 rok. 

8. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie: 
a) zwolnień od podatku od nieruchomości  określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości  na 2008 rok oraz zwolnień w tym podatku,
b) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 

2008 r. 
c) określenia wysokości  stawek podatku od posiadania psów na 2008 r. 
9. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie wydatków niewygasłych.
10.Analiza działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej.
11. Wypracowanie projektu uchwały w sprawie wysokości diet oraz zwrotu  
      kosztów podróży dla radnych, który przedłożyła Radzie celem podjęcia   
      stosownej uchwały.



Wszelkie  działania  podejmowane  przez  Komisję  Finansów  i  Skarbu  Miasta 
zostały  podporządkowane  uchwalonemu  w  lutym  2007  roku  budżetowi  miasta. 
Zarówno  po  stronie  przychodów  jak  i  wydatków  następowały  liczne  zmiany  w 
budżecie wywołane czynnikami zewnętrznymi (dodatkowe dotacje, subwencje ) jak 
również  korekty  (  zmiany  w  budżecie  )  podyktowane   potrzebami  realizowanych 
przedsięwzięć  inwestycyjnych  lub  wynikające  z  bieżących  potrzeb  jednostek 
organizacyjnych miasta.

W  pracach  związanych  z  bieżącym  monitorowaniem  wydatkowania  środków 
zapisanych w budżecie na 2007 rok, Komisja Finansów i Skarbu Miasta wielokrotnie 
podejmowała  temat   potrzeb  oraz  sposobu  i  zakresu  finansowania  łomżyńskiej 
oświaty  wspomaganych  każdego  roku  poza  subwencją  oświatową  pieniędzmi 
pochodzącymi z dochodów własnych miasta.

Nowe  możliwości  wzbogacenia  budżetu,  w  szczególności  na  realizację 
programów  inwestycyjnych  ze  środków  unijnych  (  programowanie2007-2013  ) 
wyzwoliło  potrzebę koncentracji  i  przyspieszenia  prac  związanych  z  uchwaleniem 
budżetu na 2008 rok. Działania podjęte w tym zakresie przez wszystkie komisje rady 
miejskiej,  podsumowane  wydaniem  końcowej  opinii  komisji  Finansów  i  Skarbu 
Miasta zaowocowały uchwaleniem budżetu miasta na 2008 rok jeszcze w grudniu 
2007 roku.

Przewodniczący
Komisji Finansów i Skarbu Miasta

Piotr Grabani


